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Από το υπ’αριθ 13/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 291/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση κατ'αρχήν διοργάνωσης εκδήλωσης - ημε-
ρίδας με θέμα "Κουρδική Επανάσταση - Αλληλεγ-
γύη στον Μαρτυρικό Κουρδικό Λαό" 

 
       Σήμερα  15 Ioυνίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με ημερομηνία 11-6-1998 
γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους  και  παρέδρους 
σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 17 μέλη. 
 

    Παρόντες                         Aðüíôåò             Παρόντες  Πάρεδροι 

1. K. AóëÜíïãëïõ Κ. Πουλασουχίδης            --- 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Καρασαββίδου  
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Καραντουμάνης  
4. Κ. Κόλβατζης Ε. Παναγιωτίδης  
5. Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου  
6. Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα  
7. Δ. Αδάμου Β. Τσίλης Απόντες Πάρεδροι 
8. Θ. Τέτος Δ. Ζαμάνης Γ. Μπαλτζής 
9. Ε. Λελεκάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Μαρκούλης    
12. Λ. Τάκης    
13. Ο. Σιδηρόπουλος    
14. Ε. Σοφιανίδης    
15. 
16. 
17. 

Γ. 
Ì. 
Ð. 

Χιονίδης 
Αδαλόγλου 
Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά       τη     συζήτηση     της   υπ’ αριθ.     
286/98 απόφασης    αποχώρησαν   οι κ.κ. Θ.Τέτος  και Ο. Σιδη-
ρόπουλος 
     Κατά    τη   συζήτηση    της       υπ’    αριθ.    292/98 απόφα-
σης αποχώρησε ο κ. Δ.Αδάμου   

    
    
    
    
    
    

 



 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του Συμβουλίου το από 3-6-98 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. 
Κων/νου Βαφείδη , που έχει ως εξής :  
 Με το από 28-5-98 έγγραφό της η Επιτροπή Αλληλεγγύης του Κουρδιστάν ζητά από 
το Δήμο μας :  
 α) Να πραγματοποιηθεί μια εκδήλωση-ημερίδα υπό την αιγίδα του Δήμου και σε συ-
νεργασία με την Επιτροπή Αλληλεγγύης με θέμα την Κουρδική Επανάσταση - Αλληλεγγύη 
στον Μαρτυρικό Κουρδικό Λαό ,  
 β) Να περιλαμβάνει :  
  1) Παρουσίαση του θέματος από Κούρδους και Έλληνες ομιλητές ,  
  2) Συζήτηση με το κοινό ,  
  3) Προβολή σλάϊτς ,  
  4) Έκθεση φωτογραφικού υλικού ,  
  5) Καλλιτεχνικό συγκρότημα από Αθήνα (τραγούδια , χορός κ.α.) ,  
 γ) Ο Δήμος Βέροιας να παραχωρήσει την Αντωνιάδειο Στέγη και να εκδόσει αφίσες 
προβολής της εκδήλωσης και να εξασφαλίσει τη διαμονή του καλλιτεχνικού συγκροτήματος 
για ένα βράδυ ,  
 δ) Να συστήσει οργανωτική επιτροπή με συμμετοχή και εκπροσώπων της Επιτροπής 
Αλληλεγγύης  ,  
 ε) η εκδήλωση να πραγματοποιηθεί το τελευταίο δεκαήμερο του Ιουνίου . 
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου 1998 στον ΚΑ 062.3 "Επιδείξεις - δεξιώσεις - εορ-
τές και λοιπά θεάματα" υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού 2.000.000 δρχ. 
 Ύστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά . 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 12-6-98 εισήγηση της 
επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ. με την οποία αυτή εισηγείται κατ'αρχήν 
να γίνει η εκδήλωση με θέμα την Κουρδική Επανάσταση - Αλληλεγγύη στον Μαρτυρικό 
Κουρδικό Λαό . Τα οργανωτικά ζητήματα καθώς και ο χρόνος πραγματοποίησης της εκδή-
λωσης θα συζητηθούν σε συνεργασία με την Επιτροπή Αλληλεγγύης . 
 Και κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά . 
Κόλβατζης : Η επιτροπή αποφάσισε κατ'αρχήν να δεχτεί τη στήριξη αυτής της εκδήλωσης 
στη Στέγη πιστεύοντας ότι ο λαός του Κουρδιστάν χρειάζεται τέτοια αλληλεγγύη μιας και 
υπάρχει επιτροπή αλληλεγγύης στη Βέροια . Για τις λεπτομέρειες θα το συζητήσουμε ως 
επιτροπή μαζί τους .  
Αγαθαγγελίδης : Ερώτηση , για το περιεχόμενο των εκδηλώσεων υπάρχει κάποιος προσανα-
τολισμός ;  
Μάρτος , εκπρόσωπος επιτροπής Αλληλεγγύης : Πρόκειται για μια εκδήλωση ενημέρωσης , 
γιατί η Τουρκία μονοπωλεί την πληροφόρηση του τι γίνεται στα βουνά του Κουρδιστάν . 
Πιστεύω ότι πρέπει να τους δίνεται ένα βήμα για να πληροφορούν τον κόσμο . Μπορεί να 
πάμε και πιο πέρα ώστε η Βέροια να πρωτοστατήσει με μια προσέγγιση αυτού του λαού και 
με άλλους όρους , ιστορικούς . Υπάρχει μια ιστορική επαφή των Μακεδόνων με τους Καρ-
δούχους του Ξενοφώντα στα πλαίσια μιας πολιτιστικής σύμπλευσης μ'αυτόν τον λαό .  
 Αυτό μπορεί να πάρει τη μορφή μιας ημερίδας , δηλ. μπορούμε να καλέσουμε έναν 
Κούρδο ιστορικό , έναν Έλληνα ιστορικό , έχουμε και κάποιο υλικό εμείς και έτσι να γίνει 
μια ημερίδα . Υπάρχει κι ένα καλλιτεχνικό συγκρότημα στην Αθήνα μ'έναν τραγουδιστή τους 
οποίους μπορούμε να φέρουμε . Μπορούμε να κάνουμε μια σοβαρή παρουσία στη Βέροια 
των προβλημάτων και του πολιτισμού τους .  
Αγαθαγγελίδης : Συμμετέχουν όλες οι οργανώσεις τους ; 
Μάρτος : Μόνο το ΡΚΚ . Οι μόνοι που εκπροσωπούν σήμερα τους Κούρδους είναι το ΡΚΚ .



Πρόεδρος : Η επιτροπή του Δ.Σ. είδε την αδυναμία να γίνει αυτή η εκδήλωση μέχρι τις εκλο-
γές (Οκτώβρης 98) , εάν δεν έχετε αντίρρηση να γίνει μια τέτοια εκδήλωση μετά τον Οκτώβ-
ρη . Διότι η περίοδος από 15 Αυγούστου και μετά είναι κατειλημμένη με εκδηλώσεις της 
ΔΕΠ και του ΚΠΠΕ και επί πλέον υπάρχει ο κίνδυνος να χαθεί μια τέτοια εκδήλωση σε κά-
ποιες άλλες εκδηλώσεις , θέατρα κλπ., στη συνέχεια βρισκόμαστε πολύ κοντά σε δημοτικές 
εκλογές και το βλέπαμε αμέσως μετά . 
Μάρτος : Δεν γνωρίζω τον προγραμματισμό σας , αλλά να μην προσεγγίζουμε το θέμα έτσι 
περιθωριακά . Είναι τιμή για τη Βέροια που ξεκινούν μια καμπάνια από δω και θα πρέπει εις 
βάρος μιας άλλης εκδήλωσης να κάνουμε αυτήν. 
Πρόεδρος : Δεν το προσεγγίζουμε έτσι , αλλά ας μείνει ανοικτή η ημερομηνία . 
Μάρτος : Νομίζω ότι θα εξυπηρετούσε στις αρχές του Σεπτέμβρη . 
Πρόεδρος : Ούτως ή άλλως κατ'αρχήν απόφαση παίρνουμε . 
Κόλβατζης : Θα το δούμε οι δυο επιτροπές μαζί . 
Πρόεδρος : Τοποθετήσεις . 
Αγαθαγγελίδης : Με χαρά θα το ψηφίσω διότι έχουμε ιδιαίτερες σχέσεις με τον λαό αυτό . 
Εφόσον όμως είναι να γίνει κάτι να μη γίνει γραφειοκρατικά και περιθωριοποιημένα . Απ'ότι 
βλέπω όμως η εκδήλωση θα γίνει στην εθνική τους γιορτή που είναι τον Μάρτη ή Απρίλη '99 
. 
Δήμαρχος : Να μην είναι κάτι περιθωριοποιημένο . Να μην πάρει τη μορφή μιας φολκλορι-
κής εκδήλωσης . Αν δεν βγει προς τα έξω όλο το υλικό που υπάρχει για την ιστορία του κο-
υρδικού λαού δεν θα έχει νόημα να γίνει αυτή η εκδήλωση . Έστι θα πρέπει να το δει και η 
επιτροπή . 
Πρόεδρος : Ποιοί συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής του Δ.Σ.; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι : Οι κ.κ. Κ.Ασλάνογλου , Ι. Κου-
ρουζίδης , Μ. Ποτουρίδης , Κ. Κόλβατζης , Κ. Βαφείδης , Α. Δελαβερίδης , Δ. Αδάμου , Ε. 
Λελεκάκης, Κ. Γκαβαϊσές , Α. Μαρκούλης , Λ. Τάκης , Ε. Σοφιανίδης , Μ. Αδαλόγλου , Π. 
Αγαθαγγελίδης . 
Πρόεδρος : Ποιοί συνάδελφοι διαφωνούν ; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Γ.Χιονίδης . 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 3-6-98 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Κων. Βαφείδη  
2. Το από 28-5-98 έγγραφο της Επιτροπής Αλληλεγγύης του Κουρδιστάν  
3. Την από 12-6-98 εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ. 
4. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
5. Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.)  
 

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει κατ'αρχήν την διοργάνωση από το Δήμο , σε συνεργασία με την Επιτροπή 
Αλληλεγγύης Κουρδιστάν , εκδήλωσης - ημερίδας με θέμα "Κουρδική Επανάσταση - Αλλη-
λεγγύηστον Μαρτυρικό Κουρδικό Λαό" . 

Οι λεπτομέρειες για την οργάνωση και πραγματοποίηση της παραπάνω ημερίδας θα 
καθοριστούν από κοινού . 



Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  291/ 1998 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συν-
τάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

 Ì. Ðïôïõñßäçò Ε. Σοφιανίδης 
ÊÙÍ/ÍÏÓ ÁÓËÁÍÏÃËÏÕ K. Kόλβατζης Γ. Χιονίδης 

 Κ. Βαφείδης Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Δ. Αδάμου   

            Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Μαρκούλης   
     
     
     

     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 24-6-1998 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


